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Stelian Ion: Ma astept din partea ministrului Justitiei si a Guvernului la noi tactici

de tergiversare a desfiintarii SIIJ

Deputatul USR Stelian Ion afirma ca se asteapta din partea ministrului Justitiei, Catalin Predoiu, si a

Guvernului la "noi tactici de tergiversare" în privinta desfiintarii Sectiei Speciale de anchetare a

magistratilor, considerând ca reluarea de la zero a procedurii arata "neseriozitate" si "s-ar sterge cu

buretele tot ce s-a lucrat pâna acum".

 

"Ma astept la noi tactici de tergiversare din partea ministrului Catalin Predoiu si a actualului Guvern. Ceea ce se

întâmpla este inadmisibil, pentru ca era un proiect de desfiintare a Sectiei Speciale, care a trecut prin Camera

Deputatilor si se afla acum la Senat, la vot final. Daca se dorea adaugarea vreunui amendament, oferirea unei

garantii pe care poate noi n-am vazut-o la momentul respectiv, desi am oferit mai multe variante si nu au fost

acceptate în vechea formula de coalitie, se puteau amenda acele prevederi din proiectul de lege si se putea da un

vot rapid. Sa reiei totul de la zero acum este absolut absurd", a sustinut, la RFI, fostul ministru al Justitiei Stelian

Ion.

 

El a mentionat ca reluarea procedurii de la zero ar prelungi foarte mult procedura, s-ar sterge cu buretele tot ce s-a

lucrat pâna acum si arata neseriozitate.

 

"A spus ministrul Catalin Predoiu ca pâna la jumatatea lunii februarie va trimite legea de desfiintare a Sectiei

Speciale în Parlament. Lucrul acesta nu este posibil decât daca se încalca alte legi, de exemplu, legea referitoare la

transparenta decizionala, Legea 52 din 2003. Daca reiei de la zero, înseamna ca ar trebui sa pui în dezbatere

publica acest proiect. Daca ar pune azi în dezbatere publica, ar trebui sa treaca 30 de zile lucratoare, deci aproape

40 de zile, pâna când sa poata promova proiectul, dupa care ar trebui un aviz si de la CSM. La CSM e blocaj, nu

stim daca se va debloca situatia pâna la momentul respectiv. De asta spun ca este dovada si de neseriozitate", a

adaugat Stelian Ion.

 

Potrivit acestuia, când a plecat de la minister, a lasat "la cheie" proiectul de lege referitor la modificarea Codului

penal si de procedura penala, mentionând ca trecuse si de perioada referitoare la transparenta decizionala, de

consultare publica, iar acum ministrul anunta ca va fi depus la sfârsitul lui martie.

 

"Nu este nevoie decât de niste avize de la celelalte ministere si de trecerea prin Guvern, pentru a fi promovata acea

formula pe care am gasit-o si care cred ca este potrivita. Sunt tot felul de tactici de tergiversare", a apreciat Stelian

Ion.

 

Fostul ministru a mai spus ca nu este posibil ca totul sa fie reluat de la zero, mentionând ca acest lucru "înseamna

ca nu exista vointa politica reala" de desfiintare a Sectiei pentru Investigarea Infractiunilor din Justitie.

 

Stelian Ion a mai declarat ca a facut tot ce s-a putut pentru atingerea acestui obiectiv, aratând însa ca "se putea

comunica mai mult".

 

"Daca ma uit în urma, sunt foarte multe încercari pe care le-am facut. (...) Nu am fost blocati pe o singura varianta,

am venit cu mai multe variante. Miza, acolo, este sa-si însuseasca o mare parte a competentei DNA. (...) În

continuare, varianta cu care va veni va fi tot una care nu va restitui competenta de a ancheta magistratii DNA. (...)

Exista aceasta temere, din punctul meu de vedere, exagerata, care putea fi rezolvata prin amendamente. (...) Am

facut tot ce s-a putut, a mai spus fostul ministru al Justitiei.
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